

796mm

60 mm

350 mm

940 mm

120 mm

350 mm

60 mm

EC FERTILIZER
NPK GÜBRESİ HARMANLANMIŞ

RHIZONEC

NET : 25 kg

RHIZONEC

RHIZONEC

EC FERTILIZER
NPK GÜBRESİ HARMANLANMIŞ

RHIZONEC

TÜRKÇE	ENGLISH	اللغة العربية
KULLANIM TAVSİYELERİ: Rhizonec bitkilerin genç ve ileri dönemlerinde suda eritilerek kullanılır. Bahçe bitkileri, seralarda garanti edilen içerikteki makro bitki besin maddeleri ile mikro element ihtiyaçlarını gideren ve suda tamamen çözünen topraktan uygulanan katı formda bir gübredir. KULLANIM DOZU: Tahıllar ve yeşil alanlar hariç topraktan damla sulama sistemi ile 500-1500 g/da/gün uygulama yapılır. Bu değerler fikir vermesi açısından tavsiye niteliğindedir. Uzun dozlar tarımsal analiz sonuçları ve bitkilerin gelişme durumuna göre bu konuda teknik bilgisi olan kişiler tarafından belirlenir. Tavsiye edilen uygulama miktarını aşmayınız. Daha fazla bilgi için Satış Pazarlama Departmanımıza arayınız. UYARILAR : * Dikkat çocuklardan, evcil hayvanlardan ve geldiklerden uzak tutunuz. * Asla uygun doz oranlarını aşmayınız ve sadece gerekli alan yerlerde kullanınız. * Göz, yüz ve deri ile temas ettirmeyiniz. * Temos halinde bol su ile yıkayınız. * Önerilen dozları aşmayınız. * Kullanımdan sonra ellerinizi bol su ile yıkayınız. * Kullanılmış olan boş ambalajları başka amaçlarla kullanmayınız. * Kullanıldıktan sonra ambalajları imha ediniz. * Toprak ve/veya yaprak analizi yaptırarak gübre kullanıma tavsiye edilir. DEPOLAMA : * Ürün, kendi orijinal ambalajında, serin ve kuru ortamda 0°C / +45°C arasında depolandığında, fiziksel ve kimyasal özelliklerini 3 yıl korur. * Bu nedenle, ürünü kendi orijinal ambalajında, kuru ve serin bir yerde, belirtilen sıcaklıklar arasında muhafaza ediniz. * Ürünü, her ne şekilde olursa olsun, güneş ışığına maruz bırakmayınız. FİRMA BEYANI : İnaktar firma, tavsiyelerine uyularak kullanıldığında, ürünün kalitesini garanti eder. Ancak, üretici tarafından, ürünün kullanımını firmamızın kontrolü dışında olduğundan, hatalı kullanım ve koruyulmayan dolaylı oluşabilecek olumsuzluklar ile amaç dışı kullanım ve depolamadan doğacak sonuçlardan firmamız mesuliyet kabul etmez. Ürünün spesifikasyonu uygunluğu, sadece ürünün teslimi sırasında, firma garantisini oluşturmaktadır.	USAGE RECOMMENDATIONS: Rhizonec is used by dissolving it in water during both the early and advanced growth stages of plants. It is a solid, water-soluble fertilizer applied through the soil, containing macro plant nutrients and micro elements for orchard crops and greenhouse plants. APPLICATION DOSAGE: Except for cereal crops and green areas, apply via the soil using a drip irrigation system at a rate of 500-1500 g/da daily. These values are recommendatory only and provided for guidance purposes. Appropriate dosages should be determined by qualified technical personnel, based on agricultural analysis results and the developmental stage of the plants. Do not exceed the recommended application rate. For further information, please contact our Sales and Marketing Department. WARNING: * Keep away from children, animals and food. * Do not exceed the recommended dose and use only where necessary. * Avoid contact with eyes, face and skin. * Wash with plenty of water in contact. * Wash hands with plenty of water after use. * Do not exceed recommended dosage. * Do not use empty packages for any other purposes. * Destroy empty packages after use. * It is recommended to make an analysis of the soil before application of the fertilizer. STORAGE : * When stored in the original packaging, in cool and dry area, in the temperature between 0-45 °C, the product keeps its physical and chemical characteristics for 3 years. * For this reason, keep the product in its original packages, in dry and cool area and between indicated temperatures. * Keep it away from direct sunlight. COMPANY STATEMENT : The manufacturer company guarantees the quality of the product when used according to recommended methods of application. The conformity of the product to its specification is only guaranteed by the company at the time of delivery of product. The product is out of warranty and the manufacturer is not responsible for all damage if it is stored out of cautions or used out of recommendation.	توصيات الاستخدام: يستخدم سداد ريزونيك بإذابة في الماء خلال المراحل الأولى والمتقدمة من نمو النبات، وهو سداد صلب يُضاف إلى التربة ويذوب تلقائياً في الماء، ويوفر مستويات مضمونة من العناصر الغذائية الكبرى والصغرى لنباتات الحدائق والبوت الزجاجية. جرعات الاستخدام: باستثناء محاصيل الحبوب والمساحات الخضراء، يتم التطبيق على التربة من خلال نظام الري بالتنقيط بمعدل 500-1500 جرام/دونم يوميًا. هذه القيم إرشادية فقط والغرض إعطاء فكرة عامة. يتم تحديد الجرعات المناسبة بواسطة مختصين فنيين مؤهلين، وذلك بناءً على نتائج التحليل الزراعية وحالة نمو النباتات. يرجى عدم تجاوز معدل الاستخدام الموصى به. لمزيد من المعلومات، يرجى التواصل مع قسم المبيعات والتسويق. التحذيرات: • يرجى إبقاء المنتج بعيدًا عن الأطفال والحيوانات الأليفة والقطط. • لا تتجاوز الجرعة الموصى بها واستخدمه فقط في الأماكن الآمنة. • تجنب الاتصال بالوجه أو الجلد، في حال التماس انفصل جيدًا بالماء. • لا تتجاوز الجرعة الموصى بها. • اغسل يديك جيدًا بالماء بعد الاستخدام. • لا تستخدم العبوات الفارغة لأغراض أخرى. • تخلص من العبوات بعد الاستخدام. • يُنصح باستخدام الأسمدة بعد إجراء تحليل للتربة وأو الأوراق. التخزين: • يحفظ المنتج بعباءة الأصلية والكميائية لمدة 3 سنوات عند تخزينه في عبوته الأصلية في بيئة باردة وجافة بين 0 و45 درجة مئوية. • لذلك يُنصح بتخزين المنتج في عبوته الأصلية في مكان بارد وجاف ضمن درجات الحرارة المحددة. • لا تعرض المنتج لأشعة الشمس تحت أي ظرف من الظروف. إعلان الشركة: يضمن المصنع جودة المنتج عند استخدامه وفقًا لتوصياته. ولكن بما أن استخدام المنتج خارج عن سيطرته، فإن شركتنا لا تضمن أي مسؤولية عن أي آثار جانبية قد تنشأ عن سوء الاستخدام أو الخطأ أو عن أي مشاكل ناتجة عن سوء الاستخدام أو التخزين. تضمن الشركة مطابقة المنتج لمواصفائها فقط عند التسليم.

Piyasaya sunacağımız etiket ile aynı olacağını taahhüt eder, aksinin ispatı halinde, 7223 sayılı kanuna göre, hakkımızda yapılacak cezai işlemleri, peşinen kabul ederiz.

Tescil No / Reg. No :
Lisans No / Lic. No : 316
Üretim Tarihi / Prod. Date :
Son Kullanma Tarihi / Exp. Date :
Parti No / Lot No :

ASLA UYGUN DOZ ORANLARINI AŞMAYINIZ!
SADECE GEREKLİ YERLERDE KULLANINIZ!
NEVER EXCEED THE APPROPRIATE DOSE RATES!
USE ONLY WHERE NECESSARY!



ÜRETİCİ FİRMA / MANUFACTURER COMPANY

nektar

NEKTAR FARM TIC. PAZ. LTD. STİ.
AOSB 2. Katt. Mahallesi, 24. Cadde
No: 2 Döşemealtı/ANTALYA
Tel : 0 242 258 01 41 - 47
Faks : 0 242 258 01 48
info@nektarfarm.com
www.nektarfarm.com

COUNTRY OF ORIGIN: TÜRKİYE